
Protokół  Nr LI/18
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 15 listopada 2018r.

LI Sesji przewodniczył Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Na Sesji podjęto Uchwały Nr L/671-687/18.

1.Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  15  radnych,  co  stanowi  kworum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek.

Przewodniczący powołał również:
 sekretarza obrad – proponując kandydaturę p.Eugeniusza Szala,
 Komisję  Uchwał  i  Wniosków  –  proponując  kandydatury  p.Eugeniusza  Buchalik  oraz

p.Teresy Potysz.

Jako Przewodniczącą Komisji wskazano Radną Teresę Potysz.

Powyższe kandydatury poddano pod głosowanie i przyjęto je przy 15 gł. „za” – jednogłośnie.

2.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Nie zgłoszono żadnych uwag dotyczących zmiany porządku obrad.

3.Przegłosowanie zgłoszonych i  nieuwzględnionych poprawek do protokołu z L Sesji  Rady
Miejskiej
Przewodniczący poinformował, że przed Sesją do protokołu nie została zgłoszona żadna uwaga.

4.Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym
Burmistrz  poinformował,  że  sprawozdania  z  poszczególnych  Wydziałów  i  Referatów  zostały
radnym dostarczone na piśmie i prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 

Przewodniczący poruszył  sprawę  realnej  liczby osób,  którzy  są  zameldowani  i  zamieszkują  w
Orzeszu, a nie są wykazani przez właścicieli nieruchomości i nie płacą za odpady komunalne. 

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:
– w nowo wybudowanym budynku komunalnym ma zamieszkać 20 rodzin. Pan Marek Bem

dodał,  że  trwają  prace  wykończeniowe  wokół  budynku  m.in.  budowa  parkingu.
Dopowiedział, że mieszkania zostały już przydzielone przez Komisję Mieszkaniową,

– Burmistrz  Miasta  Łaziska  Górne  prowadzi  postępowanie  polegające  na wydaniu decyzji
administracyjnej  dotyczącej  ustalenia środowiskowych uwarunkowań dla  przedsięwzięcia
pn.  „Utworzenie  Zakładu  Przetwarzania  Zużytego  Sprzętu  Elektrycznego  i
Elektronicznego” w Gardawicach. Pani Teresa Macioszek poinformowała,  że w  budynku
były składowane odpady i Urząd powiadomił o tym prokuraturę oraz policję. Dodała, że
prokuratura odmówiła wszczęcia postępowania. Dopowiedziała, że złożono odwołanie od
tej decyzji i obecnie oczekuje się na dalsze postępowanie w tej sprawie,
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– parking  budowany przy nowo powstałbym budynku komunalnym ma służyć  wszystkim
mieszkańcom zamieszkującym budynki komunalne w rejonie ul.Ulbrycha.
Radny Eugeniusz Buchalik zwrócił uwagę, że budowany parking powinien być połączony z
drogą do już wcześniej istniejących budynków komunalnych. Zauważył, że można by na
tym  terenie  posadzić  jakąś  małą  zieleń.  Stanowisko  poparł  Radny  Piotr  Szola,  który
zauważył,  że część terenu jest wyremontowana, zaś pozostała jest w bardzo złym stanie
technicznym. 
Burmistrz stwierdził, że nie tylko obejście, ale i budynki komunalne przy ul.Ulbrycha są w
złym stanie i  w pierwszej kolejności należy wykonać ich termomodernizację i  wymianę
źródeł ciepła. Dodał, że kolejnym problemem jest umiejscowienie śmietnika dla starszych
budynków  komunalnych.  Dopowiedział,  że  cały  teren  można  uporządkować  i  zieleń
posadzić wiosną przyszłego roku. 
Radni  zwrócili  uwagę,  że  do  niektórych  inwestycji  przeznacza  się  dodatkowe  środki
finansowe, zaś do innych tych środków się nie dokłada. 

– parking  przy  ul.Uczniowskiej  w  Gardawicach  jest  finansowany  ze  środków  funduszu
sołeckiego,

– wykonano remont ogrodzenia, bramy i furtki przy budynku komunalnym na ul.Centralnej
309,

– Samorządowe  Kolegium  Odwoławcze  utrzymało  decyzję  Urzędu  w  sprawie  umorzenia
postępowania  dotyczącego  wydania  decyzji  o  środowiskowych  uwarunkowaniach  dla
inwestycji pn. „Ekskluzywna spalarnia zwłok zwierzęcych i niskiej intensywności i małej
zdolności produkcyjnej”,

– ul.Matejki będzie remontowana w 2019r., przetarg zostanie ogłoszony jeszcze w tym roku. 

5.Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018
Przewodniczący poinformował,  że  raport  o  stanie  realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny
2017/2018  był  szczegółowo  omawiany i  analizowany na  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Turystyki,
Rekreacji i Sportu. Dodał, że po tym posiedzeniu raport został uzupełniony o pewne dane i wszyscy
radni mogli się z nim zapoznać. Raport stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Rada Miejska przyjęła raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018 przy
15 gł. „za” - jednogłośnie. 

6.Podjęcie uchwał w sprawie:
– miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu w

obrębie Gardawice (zmiany obszarowe)
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Przedstawiciel  firmy wykonującej  plan  poinformował,  że  prace  nad  planem rozpoczęły  się  po
30  marca  2016r.,  kiedy  to  rada  podjęła  uchwałę  intencyjną  w  sprawie  przystąpienia  do  jego
opracowania. Dodał, że przeprowadzona została cała procedura planistyczna i mieszkańcy zgłosili
2 uwagi do planu, które zostały szczegółowo omówione. 

Odpowiadając na zadane pytania przedstawiciel firmy wykonującej plan wyjaśnił, że:
– drogi ze względu na klasyfikację dzielą się na: publiczne (zarządcą jest gmina, na której po
wydzieleniu  i  wykupieniu  spoczywa  obowiązek  utrzymania)  oraz  prywatne  (gmina  nie  ma
obowiązku ich wykupywać i utrzymywać),
– przebieg ulicy zbiorczej łączącej ul.Przyjaźni z ul.Wojska Polskiego został przewidziany w
studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Orzesze  i  w
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obowiązującym  planie  dla  terenu  Gardawic.  Dodał,  że  droga  powinna  obsługiwać  tereny
zabudowy mieszkaniowej i jej szerokość zgodnie z warunkami technicznymi powinna wynosić
20m  w  liniach  rozgraniczających.  Dopowiedział,  że  zgodnie  z  ustawą  o  gospodarce
nieruchomościami  miasto  jest  zobowiązane  do  wykupu  terenu  po  jego  wydzieleniu.
Poinformował, że szacunkowy koszt tego przedsięwzięcia to ok.700tys. zł. 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  wszystkie  nieuwzględnione  uwagi  zostały  przyjęte.
Sposób głosowania przedstawia poniższa tabela.

      Lp. Numer uwagi Głosowanie
1. 1 15 gł. „za” - jednogłośnie

      2. 2 15 gł. „za” - jednogłośnie

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w
Orzeszu w obrębie Gardawice (zmiany obszarowe) została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2018-2033
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik  Miasta  omówiła  zmiany  zaproponowane  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej,  co
stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2018-2033
została przyjęta przy 14 gł. „za” i 1 gł. „wstrzymującym się”. 

– zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2018 rok
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik  Miasta  omówiła  zaproponowane  przez  Burmistrza  zmiany  w  budżecie  wraz  z
autopoprawką, co zostało zamieszczone w załączniku Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2018 rok została przyjęta przy 15 gł. „za”
jednogłośnie. 

– zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr XL/532/17 z dnia 14 grudnia 2017r. dotyczącej
ustalenia stawek dotacji  przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego -  Zakład
Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  na  2018  rok  zmienianej  Uchwałą  Rady  Miejskiej
Orzesze Nr XLVII/616/18 z dnia 21 czerwca 2018r., Nr XLVIII/633/18 z dnia 2 sierpnia 2018r.,
Nr XLIX/649/18 z dnia 27 września 2018r. oraz Nr L/666/18 z dnia 18 października 2018r.

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej  Orzesze Nr XL/532/17 z dnia 14 grudnia
2017r.  dotyczącej  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  samorządowego  zakładu
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2018 rok zmienianej Uchwałą
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Rady Miejskiej  Orzesze Nr XLVII/616/18 z  dnia  21 czerwca 2018r.,  Nr XLVIII/633/18 z  dnia
2  sierpnia  2018r.,  Nr  XLIX/649/18  z  dnia  27  września  2018r.  oraz  Nr  L/666/18  z  dnia
18 października 2018r. została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  terenie  Miasta  Orzesze  od
1 stycznia 2019r. 

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.
Przedstawił również protokół z dnia 14.11.2018r. z przeprowadzonych konsultacji społecznych w
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na temat projektów uchwał w sprawie:
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Orzesze od 1 stycznia
2019r.,
- przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta Orzesze na
lata 2019-2023,
-  rocznego programu współpracy Miasta  Orzesze  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi
podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie na 2019 rok. 
Protokół z przeprowadzonych konsultacji stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Grażyna Rudy omówiła stawki podatków lokalnych. 
Poinformowała, że Burmistrz proponuje aby: 

– stawki podatku od nieruchomości przeliczyć zgodnie ze stopniem inflacji, co daje wzrost
o  1,6%.  Dodała,  że  Orzesze  ma  jedną z  najniższych  stawek podatku od nieruchomości
w całym Powiecie Mikołowskim,

– stawki podatku rolnego oraz leśnego przyjąć na podstawie wartości podanych przez prezesa
GUS,

– stawki  podatku  od  środków  transportowych  pozostawić  na  poziomie  2018r.  wraz  z
wprowadzonym zróżnicowaniem stawek dla pojazdów wyprodukowanych do 31.12.2013r. i
po tej dacie, 

– nie wprowadzać opłaty za posiadanie psa. 

Pani  Grażyna  Rudy  poinformowała,  że  zgodnie  z  przepisami  wszystkie  proponowane  stawki
podatkowe zostały przesłane do Rzecznika Małych i Średnich Przedsiębiorców. 

Uchwała  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od nieruchomości  na  terenie  Miasta
Orzesze od 1 stycznia 2019r. została przyjęta przy 14 gł. „za” i 1 gł. „przeciw”. 

– przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta
Orzesze na lata 2019-2023

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem
Miasta Orzesze na lata 2019-2023 została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– rocznego  programu  współpracy  Miasta  Orzesze  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na 2019 rok
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Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Uchwała  w  sprawie  rocznego  programu  współpracy  Miasta  Orzesze  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.3  ustawy  o  działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy ul.Fabrycznej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że dzierżawa na rzecz dotychczasowego dzierżawcy dotyczy garażu
tymczasowego. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części  nieruchomości  położonej  przy
ul.Fabrycznej została przyjęta przy 14 gł. „za” jednogłośnie (1 osoba nieobecna na sali). 

– wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul.Parkowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan  Grzegorz  Potysz  wyjaśnił,  że  dzierżawa  na  rzecz  dotychczasowego  dzierżawcy  dotyczy
prowadzenia działalności rolniczej. 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy
ul.Parkowej została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan  Grzegorz  Potysz  wyjaśnił,  że  dzierżawa   na  rzecz  dotychczasowego  dzierżawcy  dotyczy
prowadzenia ogródka. 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy
ul.Gliwickiej została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości o łącznej pow.24m2

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy kontenerów Polskiego Czerwonego Krzyża. 

Radni poprosili, aby monitować o zwiększenie częstotliwości odbioru zawartości kontenerów. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości o łącznej pow.24m2

została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 
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– zbycia nieruchomości położonej przy ul.Orzeszkowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.
Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że proponuje się zbyć działkę znajdującą się przy ul.Orzeszkowej. 

Uchwała  w sprawie  zbycia nieruchomości  położonej  przy ul.Orzeszkowej  została  przyjęta  przy
15 gł. „za” jednogłośnie. 

– nabycia nieruchomości przeznaczonej pod układ komunikacyjny - boczna ul.Klubowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że nabycie bocznego docinka ul.Klubowej jest początkiem regulacji
układu komunikacyjnego. 

Uchwała  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  przeznaczonej  pod  układ  komunikacyjny  -  boczna
ul.Klubowej została podjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– nabycia  nieruchomości  przeznaczonej  pod  układ  komunikacyjny -  przedłużenie
ul.Magnoliowej

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz  Potysz  wyjaśnił,  że  uchwała  związana  jest  z  przedłużeniem końcowego odcinka
ul.Magnoliowej. Dodał, że nabycie jest nieodpłatne. 

Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości przeznaczonej pod układ komunikacyjny - przedłużenie
ul.Magnoliowej została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– nabycia nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 1251/72 położonej w rejonie
ulicy Kawika-Ptasiej

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że uchwała dotyczy regulacji terenów w rejonie ulic Kawika-Ptasiej.

Uchwała  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  jako  działka  nr  1251/72
położonej w rejonie ulicy Kawika-Ptasiej została przyjęta przy 15 gł. „za” jednogłośnie. 

– wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pan Grzegorz Potysz wyjaśnił, że uchwała dotyczy regulacji terenów w rejonie ulic Kawika-Ptasiej.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została przyjęta przy 15 gł. „za”
jednogłośnie. 
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– przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  o  charakterze  ogólnogminnym  dotyczących
zmiany granic administracyjnych Gminy Orzesze z Gminą Łaziska Górne

Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Ładu i
Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

Sekretarz Miasta wyjaśniła, że mieszkańcy Orzesza wystąpili z wnioskiem o zmianę granic miasta,
ponieważ do ich nieruchomości można dojechać tylko od strony Łazisk Górnych. Dodała, że to
Łaziska Górne odbierają śmieci z tych posesji. Dopowiedziała, że już w 2013r. podjęto uchwałę
odnośnie rozpoczęcia działań zmierzających do zmiany granic na tym terenie, jednak procedura ta
nie była dalej kontynuowana. Stwierdziła, że jeśli teraz udałoby się przeprowadzić całą procedurę
to zmiana granic nastąpiłaby od 1 stycznia 2020r. 

 Radni zauważyli, że zmiana granic spowoduje zmniejszenie się wpływów z podatków.  

Uchwała  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  o  charakterze  ogólnogminnym
dotyczących  zmiany granic  administracyjnych  Gminy Orzesze  z  Gminą  Łaziska  Górne  została
przyjęta przy 14 gł. „za” (1 osoba nieobecna na sali). 

7.Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje 
Przewodniczący  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  została  złożona  żadna
interpelacja.

Radny Eugeniusz Buchalik złożył ustną interpelację, aby przy okazji opracowywania miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu  centrum  wyznaczyć  ulicę  Na  Górce,  jako
wewnętrzny dojazd do cmentarza. 

8.Zapytania i wolne wnioski
1/ Przewodniczący przedstawił pisma:

– Rady  Rodziców  przy  przedszkolu  nr  7  dotyczące  uruchomienia  placu  zabaw  do
prowadzenia zajęć ruchowo-tematycznych. Pismo jest załącznikiem Nr 5 do protokołu,
– Ks. Prałata Stanisława Puchały odnośnie nazwania fragmentu ul.Św.Wawrzyńca – pomiędzy
Rondem  Powstańców  Śląskich,  a  Rondem  Św.Wawrzyńca  imieniem  Jana  Pawła  II  oraz
posadzenia na terenie miasta Dębu Niepodległości. Pismo jest załącznikiem Nr 6 do protokołu,

2/  Przewodniczący poinformował,  że w Biurze Rady Miejskiej  można zapoznać się  z raportem
„Stan środowiska w województwie śląskim w 2017 roku”, który został przysłany przez Wojewódzki
Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach.

3/ Burmistrz poinformował,  że do Urzędu wpłynęła propozycja organizatorów Tour de Pologne
odnośnie przeprowadzenia wyścigu przez miasto w 2019r. 

4/ Radny Piotr Szola zwrócił uwagę, że Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej mógłby
faktury za wodę przesyłać do odbiorców na adresy e-mail.

5/  Radny  Eugeniusz  Buchalik  podziękował  Redaktor  Gazety  Orzeskiej  za  rozpowszechnienie
informacji dotyczącej odśpiewania hymnu państwowego w dniu 11 listopada br. w centrum miasta.

6/ Redaktor Gazety Orzeskiej zaprosiła radnych do udziału w akcji charytatywnej na rzecz dzieci z
Domu Dziecka w Orzeszu. Wyjaśniła, że każde dziecko będzie pisać list do Mikołaja i chętne osoby
mogą sfinansować opisany prezent do kwoty nieprzekraczającej 100zł. 
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7/ Przewodniczący oraz Burmistrz Miasta podziękowali za współpracę w ciągu minionych 4 lat
wszystkim radnym, pracownikom Urzędu oraz jednostek organizacyjnych miasta. 

9.Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął
ostatnią w kadencji 2014-2018 LI Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie.

Sesja trwała od godz. 14,30 do godz. 16,35.

           Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek                       mgr inż. Jan Mach

8



Radni obecni na Sesji:

1. Bańczyk Józef 
2. Bortlik Grażyna 
3. Buchalik Eugeniusz
4. Gazda Rajmund
5. Kiecka Damian
6. Mach Jan 
7. Marek Bartłomiej 
8. Matuszczyk Grażyna
9. Mrowiec Damian
10. Potysz Teresa
11. Spendel Jan 
12. Szala Eugeniusz
13. Szola Piotr
14. Tabacki Aleksander
15. Zgoł Janusz

Radni nieobecni: -

W Sesji wzięli również udział:

 p.Mirosław Blaski - Burmistrz Miasta
 p.Jolanta Szubert                 -            Sekretarz Miasta
 p.Iwona Burszka - Skarbnik Miasta
 p.Sylwia Krawczyk - Naczelnik Wydziału UM
 p.Marek Bem - Naczelnik Wydziału UM
 p.Alina Mika                        - Naczelnik Wydziału UM
 p.Wiesław Klar - Kierownik ZGKiM
 p.Teresa Macioszek - Kierownik Referatu UM
 p.Sonia Janecka - Kierownik Referatu UM
 p.Tomasz Szier                   -            Kierownik Referatu UM
 p.Grzegorz Potysz - Kierownik Referatu UM
 p.Mariola Szczekała            - Pracownik Wydziału UM
 p.Joanna Różańska              - Pracownik UM
 p.Babara Petniakowska - Komendant SM
 Radca Prawny
 przedstawiciel prasy

Orzesze, dnia 21.11.2018r.
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